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Inleiding 
Aan het begin van dit nieuwe verenigingsjaar is het tijd om terug te kijken naar wat het 
afgelopen jaar gebracht heeft. In een jaarverslag alle activiteiten en gebeurtenissen voor de 
vereniging in een notendop vastleggen in een jaarverslag. Het jaar 2007 is rustig verlopen. 
Drukke bezigheden in de privé sfeer bij de meeste bestuursleden hebben ons er helaas van 
weerhouden nieuwe activiteiten te ontplooien. De voornemens die we voor 2007 hadden zijn 
niet verwezenlijkt. Dat is jammer, maar de gebruikelijke activiteiten zijn wel naar behoren 
verlopen. Verwijten aan het bestuur passen dus niet. 
 
Ledenbestand 
Graag hadden we na jarenlange terugloop een groei in ons ledenbestand gezien. Dat is niet 
gelukt. De teruggang is wel gestopt. Ons ledental is op 41 gebleven. Daarmee zijn we een 
kleine vereniging, die er hard aan zal moeten trekken om het hoofd boven water of het 
maaiveld te houden. Er zijn maar weinig wijzigingen in het ledenbestand geweest, dus kunnen 
we stellen, dat de gemiddelde leeftijd met ongeveer een jaar is gestegen. De vergrijzing gaat 
dus door. Bestuurlijk zijn er geen veranderingen geweest. 
 
Activiteiten 
Zoals in de inleiding genoemd hebben we ons in het afgelopen jaar alleen beziggehouden met 
de gebruikelijke activiteiten. Het bestuur is drie keer in bestuursvergadering bijeen geweest. 
In maart en in oktober hebben we een ledenvergadering gehouden. Onze vereniging is 
vertegenwoordigd geweest bij de provinciale bondsvergaderingen in Stolwijk.  
Samen met VZOD Bergambacht hebben we een jongdierenkeuring gehouden in de kas van 
Tuincentrum Stout in Bergambacht. Deze keuring verliep niet geheel naar wens wat onze 
vereniging betreft. Om te beginnen ontstond er al verwarring over de afgesproken keurdatum 
Weinig merkbare betrokkenheid van een deel van de fokkers bij de keuring van hun dieren, 
een storende zaalverloting tijdens het keuren van de dieren en daarbij het uitreiken van een 
aantal prijzen die om je te schamen waren. Over het aantal gekeurde dieren hadden we 
absoluut geen klagen. 
In november hebben we onze jaarlijkse clubtentoonstelling georganiseerd. Voor het vijfde 
achtereenvolgende jaar beleefden we een geringe groei in het aantal ingeschreven dieren. Bij 
de konijnen een record aantal dieren met het predikaat F. Bij de dwerghoenders een kampioen 
met een U. Een gezellig weekend, dat zoals gebruikelijk werd mogelijk gemaakt door een 
ploeg enthousiaste mensen, die de schouders er flink onder gezet heeft. 
Naast deze activiteiten zijn er ook nog konijnen getatoeëerd. Bij drie fokkers zijn 80 konijnen 
geknipt.  
Bestuursleden hebben achter de schermen weer veel werk gehad om de vereniging draaiende 
te houden. Denk alleen maar eens aan het verwerken van alle post en de voorbereidingen voor 
de activiteiten. Financieel moet alles ook op orde gehouden worden. 
 
Enige getallen 
Om ontwikkelingen binnen de vereniging zichtbaar te maken is het interessant eens enkele 
getallen op een rijtje te zetten. 
Om te beginnen het aantal dieren op de clubtentoonstelling. Hieronder volgt een lijstje met de 
aantallen dieren op de clubtentoonstelling in de laatste 10 jaar. Daaruit is het volgende te 
lezen: Een dieptepunt vormde het jaar 2002 met slechts 106 dieren van 17 inzenders. In 2003 



nam het aantal dieren weer toe tot 112, maar vormde het aantal inzenders met 15 een 
dieptepunt. Ook na 2003 bleef het aantal ingeschreven dieren groeien tot 155 in 2007. Echter 
blijft het aantal inzenders tussen de 15 en 20 schommelen. Bij een dalend aantal leden kunnen 
we concluderen, dat relatief meer leden insturen en dat zij ook iets meer dieren insturen. Dat 
is positief, maar maakt de vereniging wel kwetsbaar. Bij het wegvallen van een fokkend lid 
komt de klap steeds harder aan. 
 
Jaar Konijnen 

Cavia’s 
Inzenders (Dwerg) 

Hoenders
Inzenders Dieren 

totaal 
Inzenders 
totaal 

1998 110 25 32 6 142 28 
1999 111 24 51 8 161 27 
2000     115  
2001 103 20 43 8 146 24 
2002 74 14 32 5 106 17 
2003 76 12 36 5 112 15 
2004     128  
2005 90 15 53 7 143 20 
2006 82 12 71 8 153 19 
2007 92 14 63 5 155 18 
 
 
Bij het tatoeëren, een indicatie voor het aantal gefokte konijnen van leden die bij Nut&Sport 
een fokkerskaart hebben, zien we in de laatste jaren een duidelijke daling met een 
dieptepunt van 48 dieren in 2005. Er werd toen bij slechts 2 leden getatoeëerd. In het 
afgelopen jaar kwam onze tatoeëerder bij drie fokkers en voorzag daar 80 konijnen van een 
oormerk. Ter vergelijking: in 2001 werden 78 konijnen getatoeëerd bij 9 fokkers. 
 
Tatoeëren 
Aantal dieren 2007:  80 Aantal fokkers: 3 
Aantal dieren 2006: 64 Aantal fokkers: 4 
Aantal dieren 2005: 48 Aantal fokkers: 2 
Aantal dieren 2004: 58 Aantal fokkers: 2 
Aantal dieren 2003: 55 Aantal fokkers: 4 
Aantal dieren 2002: 69 Aantal fokkers: 6 
Aantal dieren 2001: 78 Aantal fokkers: 9 
Aantal dieren 2000: 75 
Aantal dieren 1999: 101 
 
Financieel 
Financieel gaat het de vereniging goed. Onze doelstelling is jaarlijks ongeveer evenveel geld 
binnen te halen als we uitgeven. Een reserve achter de hand om klappen op te vangen 
hebben we nodig. 
In het afgelopen jaar hebben we € 56,57 verdiend bij een vermogen van € 4362,03. Dit past 
prima binnen onze doelstelling. 
Aangezien we de meeste jaren wel wat geld over houden zien we ons vermogen geleidelijk 
toenemen. Sinds de invoering van de euro hebben we nog geen contributieverhoging gehad 
afgezien van een afronding door de invoering van de euro. In die jaren zijn de kosten wel 
gestegen. Dat we toch een beetje rijker geworden zijn hebben we aan sponsorgelden te 
danken en aan het groeien van de tentoonstellingen. Door de groei van de 
clubtentoonstelling komen er meer mensen kijken en hebben we meer deelname aan de 
verlotingen.  
 



Toekomstvisie 
Nut&Sport Stolwijk bestaat in 2008 65 jaar. We bereiken de pensioengerechtigde leeftijd. Dat 
betekend niet dat we nu gaan uitrusten. We zijn een vereniging die goed draait met gezellige 
tentoonstellingen, een goed draaiend bestuur, actieve en enthousiaste leden. We hebben een 
goede tentoonstellingslocatie om nog jaren lang een mooie tentoonstelling te organiseren. We 
gaan er met elkaar voor om onze club nog vele jaren gezond te houden. 
Daarbij zijn we ons er goed van bewust, dat we klein zijn en met elkaar steeds ouder worden. 
Als vereniging willen we werken aan het werven van nieuwe leden. We staan open voor 
nieuwe ideeën om met onze tijd mee te gaan. Waar mogelijk en zinvol zijn we bereid samen 
te werken met andere verenigingen om behalve onze eigen club levend te houden ook de 
kleindiersport en het behoud van onze kleindierrassen te bevorderen. 


